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TRZEBIESZOWICE (gm. Lądek-Zdrój). Od dzisiaj, tj. 22 lutego ta największa wieś w gminie
lądeckiej posiada nowoczesną świetlicę. Jej oficjalne otwarcie odbyło się z udziałem licznej
reprezentacji  mieszkańców  oraz  zaproszonych  gości.  Były  podziękowania  dla
pomysłodawców,  inwestora  i  wykonawców  tego  okazałego  obiektu.

Tak prezentuje się swietlica wiejska w Trzebieszowicach

Otwarciu obiektu towarzyszyło duże zainteresowanie

- Przez przynajmniej pięćdziesiąt lat nie było w tej wsi takiego miejsca z prawdziwego zdarzenia pod
dachem, gdzie mieszkańcy mogliby się wspólnie spotkać w większej grupie. Mam tu na myśli jakąś
imprezę dla dzieci czy nawet zebranie wiejskiego. Dlatego zaczęliśmy wiercić dziurę w brzuchu
burmistrza, a on długo prosić się nie dawał. Bardzo chętnie przystał na współpracę i efekty tego
widać - mówi sołtys Trzebieszowic Magdalena Podyma. - Dysponujemy pięknym obiektem, a w nim
salą o powierzchni 200 m kw., zapleczem kuchennym z wyposażeniem oraz sanitarnym, również
pomieszczeniem dla członkiń koła gospodyń wiejskich. Jestem przekonana, że będzie ten obiekt tętnił
życiem cały czas, nie tylko na Dzień Kobiet, Dziadka czy Babci. Tym bardziej,  że znalazł się w
centrum wsi; tutaj jest poczta, ośrodek zdrowia, sklep, w pobliżu kościół.

Te trzy panie razem z burmistrzem nadawali ton inwestycji

W sobotniej uroczystości wzięli udział samorządowcy wszystkich szczebli władzy

Pani  sołtys  razem z  radną Eweliną Rycaj,  wspomagane przez  Dorotę Kuczwalską pilnowały
przedsięwzięcia  wspartego  funduszami  zewnętrznymi,  którego  realizacji,  jako  inspektor
nadzoru,dopatrywał Bogdan Niemczuk. Bardzo przydała się pomoc ze strony wielu trzbieszowiczan.
 

Przewodniczący Rady Powiatu Kłodzkiego Zbigniew Łopusiewicz też pogratulował nabytku

Z uwagą słuchano planów względem nowo otwartej budowli

Burmistrz Roman Kaczmarczyk przypomniał, że jeszcze niedawno w tej części Trzebieszowic było
ściernisko, a teraz cieszy oczy tak ładna świetlica. W jej sąsiedztwie urządzi się parking, powstanie
farma solarna, która zaopatrzy ów obiekt w energię; na nią też pozyskano dofinansowanie.
 

W imieniu lądeckich radnych z życzeniami dla trzebieszowiczan pospieszyła przewodnicząca RM
Małgorzata Bednarek

Mieszkańcy zebrani w świetlicy na gorąco wymieniali się wrażeniami



Sobotnia uroczystość zgromadziła m.in. radnych wojewódzkich Stanisława Jurcewicza i Zbigniewa
Szczygła, przewodniczących Rady Powiatu Kłodzkiego Zbigniewa Łopusiewicza i Rady Miejskiej
Lądka-Zdroju Małgorzatę Bednarek, lokalnych samorządowców, reprezentantów wielu instytucji
oraz duchowieństwa. Były podziękowania, gratulacje oraz życzenia - wszystko to miało związek z
procesem inwestowania oraz wykorzystaniem tego wielofunkcyjnego obiektu aż rażącego w oczy
swoją nowością i wizerunkiem.
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